

中邦 - 浙江科技学院本科项目推介

MiGEC- ZUST BACHELOR PROGRAM PROMOTION

所在地	杭州·浙江
Location	Hangzhou, Zhejiang
项目名称	本科
Program	Bachelor
奖学金	Type A: RMB 20,000/year
Scholarship	Type B: 100% tuition fee free
	Type C: Cover 70% of the first year's tuition fee
	Type D: Cover 50% of the first year's tuition fee
	Type E: Cover 30% of the first year's tuition fee
	Type F: No more than RMB 5,000
申请期限	July. 30 th , 2024
Application	May. 30 th , 2024 for scholarship
Deadline	

专业设置

Majors

1. 英文授课: Majors English-taught:

Programs	Tuition /	Duration
	Academic Year	
Robotics Engineering	18000	4 years
Computer Science and Technology	18000	4 years
Digital Media Technology	18000	4 years
Civil Engineering	18000	4 years
Food Science and Engineering	18000	4 years
International Economics and Trade	18000	4 years
International Business	16000	4 years
Data Science and Big Data Technology	18000	4 years
Architecture	21000	5 years
Visual Communication Design	24000	4 years
Artificial Intelligence	18000	4 years

德语授课: Majors German-taught:

No.	Programs	Tuition /1 Academic Year	Duration	Introduction
1	Civil Engineering (Chinese-German Cooperative Program) 土木工程 (中德合作项目)	25000	4 years	No German basic required; Hsk 4 ≥180

中文授课:见附件 1 Majors Chinese-taught: See Attachment 1

授课语言 Instruction Language	汉语/英语/德语 Chinese/English/German
入学年份 Date of Admission	2024 年 9 月 September 2024
学习期限 Duration	4-5 年 4-5years

学费 Tuition	Tuition Fees for Chinese-taught Undergraduate Programs	
	Non-artistic Chinese-taught Undergraduate Programs	CNY 15000(≈USD 2350)/1 year
	Artistic Chinese-taught Undergraduate Programs	CNY 18000(≈USD 2800)/1 year
	Tuition Fees for English-taught Undergraduate Programs	
	International Economics and Trade	CNY 16000(≈USD 2500)/1 year
	International Business	
	Civil Engineering	CNY 18000(≈USD 2800)/1 year
	Computer Science and Technology	
	Digital Media Technology	
	Artificial Intelligence	
	Food Science and Engineering	
	Robotics Engineering	
	Data Science and Big Data Technology	
	Architecture	CNY 21000(≈USD 3250)/1 year
Visual Communication Design	CNY 24000(≈USD 3600)/1 year	

住宿费 Accommodation	Tingsong Student Dormitory	Single room CNY 1200(≈USD 180) /month
		Double room CNY 600(≈USD 90) /month
	Donghe Student Dormitory	Single room CNY 800(≈USD 115) /month
		Double room CNY 400(≈USD 60) /month
Accommodation Deposit	CNY 1000(≈USD 150)	
Prepaid Electricity Charges	CNY 1000(≈USD 150)	

年龄限制 18-35

Age Limit

申请资格

Application

Qualification

1) 不超过 35 周岁，未满 18 周岁的申请者需提交在杭法定监护人的相关法律文件；

Applicants should be aged between 18 and 35. Those under the age of 18 are required to submit the relevant legal documents of the guardian in Hangzhou.

2) 身体健康；

Applicants should be in good health.

3) 具有高中学历或以上，需提供高中毕业证书和高中成绩单，应届高中毕业生由在读学校开具预毕业证明；

Applicants should possess a high school degree or above, high school graduation certificate and transcripts. Fresh high school graduates are supposed to provide a pre-graduation certificate by the school they are attending.

4) 外籍人士且符合教育部教外函（2020）12 号文件规定；

Applicants should be foreign citizens. Foreign citizens of Chinese origin who are now studying in China as international students must have held a valid foreign passport for at least 4 years, and must have resided in a foreign country for at least 2 years in the past 4 years (9 months of residence in a foreign country may count as a full year).

5) 无犯罪记录，无吸毒史；愿意遵守中华人民共和国的法律法规和学校的规章制度；提供无吸毒、无涉毒承诺；

Applicants should have no criminal record and no drug addiction history; Applicants should be willing to abide by the laws and regulations of the People's Republic of China and relevant school regulations. They also need to upload their non-criminal material and anti-drug paper to the application system.

6) 具备参加相应课程的语言能力（英语授课申请者需提供雅思、托福或其他英语能力证书或通过浙江科技大学入学英语考试，雅思成绩需达到 5.5 分及以上水平，托福网考成绩需达到 80 分及以上水平，汉语授课申请者需提供 HSK4 级证书，至少 180 分）。

Language proficiency: Applicants for English-taught programs must provide IELTS, TOEFL or other English proficiency certificates or pass

the Zhejiang University of Science and Technology Entrance English Test. IELTS scores must reach 5.5 points or above, TOEFL IBT scores must reach 80 points or above. Applicants for Chinese-taught programs must provide HSK4 certificate with a passing mark of 180 or above.

申请材料
Application
Materials

1. 申请表;
2. 护照电子扫描件, 所有在华签证和居留许可扫描件;
3. 经公证的高中毕业证书原件电子扫描件(中文或英文); 应届高中毕业生由本人所在学校出具预毕业证明, 报到资格复核时须补交高中毕业证书;
4. 经公证的高中阶段全部课程的成绩单(中文或英文);
5. 申请英语授课的专业,且母语为非英语的学生需提供英语水平证明, 例如雅思, 托福或其他英语水平证书, 或通过浙江科技学院入学英语考试(英语授课本科专业的学生);
6. HSK 成绩证明(申请理学、工学、经济学、管理学、艺术学类汉语授课本科专业的学生 HSK4 级需达到 180 分及以上水平; 申请文学、教育学类汉语授课本科专业的学生 HSK4 级需达到 195 分及以上水平);
7. 无犯罪记录证明; 无吸毒、无涉毒承诺书;
8. 已在中国学习的学生需提交原学校的学习表现证明;
9. 经济担保函(提供至少一年学费相当金额的存款证明);
10. 外国人体格检查表。

1. Application form;
 2. Scanned copy of passport, Scanned copies of all visa pages in China;
 3. Scanned copy of the notarized high school graduation certificate (in Chinese or English); Fresh high school graduates shall be issued a pre-graduation certificate by their school, and the high school graduation certificate must be submitted when students register;
 4. Notarized transcripts of including all courses in high school (in Chinese or English);
 5. Students whose native language is not English are required to provide proof of English proficiency, such as IELTS, TOEFL or other English proficiency certificates, or pass the entrance English test of Zhejiang University of Science and Technology (for English-taught bachelor students);
 6. HSK certificate (Students applying for Chinese-taught bachelor majors in science, engineering, economics, management, and art must have a score of 180 or above in HSK; students applying for Chinese-taught bachelor majors in literature and education need to reach HSK4 195 points and above);
 7. Certificate of No Criminal Record; A statement of no drug addiction history;
-

8. Transfer letter with class attendance for students already studying in other universities in China;
9. Statement of Financial Support (Bank statement to prove that the applicant has sufficient fund to afford his or her tuition, accommodation and living expenses in China);
10. Valid Foreigner Physical Examination Form.

特殊备注

Special Notes

附件 1 本科专业-中文授课 Attachment 1 Bachelor Programs - Chinese Medium Majors

No.	Programs	Tuition / 1 Academic Year	Duration
1	Chinese Language and Literature (Business Chinese) 汉语言文学 (商务汉语方向)	15000	4 years
2	International Economics and Trade 国际经济与贸易	15000	4 years
3	Computer Science and Technology 计算机科学与技术	15000	4 years
4	Communication Engineering 通信工程	15000	4 years
5	Civil Engineering 土木工程	15000	4 years
6	Water Supply and Drainage Science and Engineering 给排水科学与工程	15000	4 years
7	Engineering cost 工程造价	15000	4 years
8	Architecture 建筑学	15000	5 years
9	Urban and Rural Planning 城乡规划	15000	5 years

10	Applied Physics 应用物理学	15000	4 years
11	Data Science and Big Data Technology 数据科学与大数据技术	15000	4 years
12	Information and Computational Science 信息与计算科学	15000	4 years
13	Food Science and Engineering 食品科学与工程	15000	4 years
14	Bioengineering 生物工程	15000	4 years
15	Pharmaceutical Engineering 制药工程	15000	4 years
16	Vehicle Engineering 车辆工程	15000	4 years
17	Fashion Design 服装与服饰设计	18000	4 years
18	Product Design 产品设计	18000	4 years
19	Animation 动画	18000	4 years
20	Acting 表演	18000	4 years
21	Industrial Design 工业设计	15000	4 years